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Plan van aanpak energietransitie 2018-2022 (19.50 – 22.15 uur)  

De debatronde wordt gestart met een inspreker. De heer Ter Veen roept de raad op werk te maken 

van de energietransitie en om maatregelen niet door te schuiven. 

Vervolgens is het woord aan de raad. Alle fracties onderkennen de noodzaak van de 

energietransitie en het ambitieniveau / de doelstellingen staan niet ter discussie. Ook wordt er 

waardering uitgesproken voor het feit dat het college de raad op dit moment betrekt, zodat de raad 

nog input kan leveren voor het definitieve plan van aanpak.  

Op verschillende punten vraagt de raad om nadere concretisering en uitwerking van het plan van 

aanpak. Zo wordt er verzocht om met een uitgewerkt voorstel voor de oprichting van een lokaal 

energiefonds te komen. Verder is er bij de raad behoefte aan goede meetinstrumenten en 

sturingsinformatie over de voortgang van de energietransitie. Er wordt ook gevraagd oog te (blijven) 

houden voor solidariteit bij de energietransitie. Tot slot worden het belang van innovatie en het 

belang van besparing bij bedrijven benadrukt. 

Na een korte pauze geeft wethouder Schuttenbeld een reactie op het debat. Ze benadrukt dat het 

plan van aanpak een plan op hoofdlijnen is en dat de uitwerking in specifieke projecten (geothermie, 

warmte, grootschalige opzet) te zijner tijd aan de raad wordt aangeboden. Het college heeft oog 

voor rechtvaardigheid en solidariteit bij de energietransitie. Daarbij geldt voor het college als 

uitgangspunt dat de ongelijkheid niet mag toenemen als gevolg van de energietransitie. Er zal ook 

nadrukkelijk aandacht zijn voor innovatieve oplossingen en de wijze waarop bedrijven worden 

meegenomen. 

De wethouder zegt toe uiterlijk april 2019 met een analyse en strategie inzake de energiearmoede 

te komen. Daarnaast geeft ze aan in het plan van aanpak een uitwerking van het op te richten 

energiefonds op te nemen. Ook zal ze in december 2018 met een voorstel komen voor de meting 

en monitoring van de energietransitie. Daarna zal deze meting en monitoring via de 

beleidsrapportages plaatsvinden. 

De voorzitter komt vervolgens met een ordevoorstel. Vanwege de veelheid aan vragen stelt hij voor 

dat de vragen schriftelijk worden beantwoord en dat de beantwoording wordt betrokken bij het 

definitieve plan van aanpak. Zowel de wethouder als de raad kan instemmen met dit voorstel. Het 

definitieve plan van aanpak en de beantwoording van de vragen worden op korte termijn aan de 

raad ter besluitvorming aangeboden. 


